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PROTOKÓŁ  Nr XV/2016 

XV sesji Rady Gminy Ryjewo z dnia 30 marca 2016 roku. 

 

Sesja odbyła się w Gminnym Ośrodku Kultury w Ryjewie. 

Sesję rozpoczęto o godzinie 15 
00

 – zakończono o godzinie 16 
00

.
    

 

XV sesję Rady Gminy otworzył i przewodniczył jej Pan Kazimierz Zima Przewodniczący 

Rady Gminy. 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności  zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący  Rady Gminy stwierdził prawomocność obrad XV sesji.  

Na stan  15 radnych w sesji uczestniczy 12 radnych. Nieobecni: 

- radna Bernadeta Łukaszewska; 

- radny Bogdan Barcik; 

- radny Artur Orłowski. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

1. Pan Sławomir Słupczyński          - Wójt Gminy 

2. Pani Dorota Cipkowska               - Zastępca Wójt Gminy Ryjewo 

3. Pani  Małgorzata Zdunek             - Skarbnik Gminy 

4. Pani Małgorzata Kubic            - Skarbnik Gminy 

5. Pani Dorota Czerkies                   - Kierownik Referatu Organizacyjnego 

6. Pan Roman Zbróg                        - Kierownik GOK w Ryjewie 

7. Pani Małgorzata Sejka            - Dyrektor SP w Straszewie 

8. Pani Krystyna Łapacz                  - Radna Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

9. Pan Andrzej Zwolak                    - Radny Rady Powiatu Kwidzyńskiego 

10. Pan Mirosław Plakwicz            - PLGD Kwidzyn 

11. Pan Miłosz Sobczyk                     - Posterunek Policji w Ryjewie 

12. Pan Remigiusz Feliksiak              - Posterunek Policji w Ryjewie    

 

Ad.2  Ustalenie i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował Radnych, iż Wójt Gminy wystąpił z wnioskiem                  

o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał. Jedna w sprawie zmiany Uchwały nr XII/65/15 

Rady Gminy Ryjewo z dnia 26 listopada 2015r. w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia 

Planu gospodarki niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 2020 roku, druga w sprawie nieodpłatnego 

nabycia przez Gminę Ryjewo nieruchomości gruntowej -  na której znajduje się przepompownia 

ścieków położona w miejscowości Ryjewo. W związku z powyższym Przewodniczący Rady 

wystąpił do Radnych z pytaniem czy mają uwagi do przedstawionej zmiany w porządku obrad. Radni 

nie wnieśli uwag, wobec czego przystąpiono do głosowania.  W głosowaniu jednogłośnie  (za-12, 

przeciw- 0, wstrzymał się -0) przyjęto porządek obrad w brzmieniu: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności sesji.  

2. Ustalenie i przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XIV sesji Rady Gminy Ryjewo.  

4. Przedstawienie informacji z działalności Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania w roku 

poprzednim. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia ,,Strategii Rozwoju 
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Gminy Ryjewo na lata 2016 – 2023”. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania  zmian  w  treści  Uchwały  Nr XL/274/10  Rady 

Gminy Ryjewo z dnia 24 lutego 2010 r.  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  Gminnego  

Ośrodka  Pomocy  Społecznej w Ryjewie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

27 maja 2015r. w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania dofinansowania do prac 

związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Ryjewo ze środków pochodzących z dotacji 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku                     

z udziałem środków udostępnionych przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska                   

i Gospodarki Wodnej. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/89/16 z dnia 17 lutego 2016r.                  

w sprawie określenia  kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do 

pierwszej klasy gimnazjum oraz gimnazjum z oddziałami sportowymi dla którego 

organem prowadzącym jest Gmina Ryjewo dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem wybranego gimnazjum, określenia dokumentów niezbędnych do potwierdzenia 

spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu kryterium. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy 

Miastem i Gminą Prabuty, a Gminą Ryjewo w sprawie określenia wzajemnych 

zobowiązań Miasta i Gminy Prabuty i Gminy Ryjewo w sprawie realizacji zadania pn. 

"Przebudowa drogi gminnej Trzciano - Laskowice". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli na zawarcie przez Gminę Ryjewo 

porozumienia o partnerstwie z Gminą Kwidzyn, Miastem i Gminą Prabuty oraz                         

z Miastem Kwidzyn w celu przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. „Pomorskie 

Szlaki Kajakowe – Liwą w nieznane” 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Ryjewo udziałów 

w Spółce „Zdrowie” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą przy ul. Hallera 

w Kwidzynie. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

28 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 

29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ryjewo na lata 2015 – 2024.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XII/65/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 26 

listopada 2015r. w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia Planu gospodarki 

niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 2020 roku. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Ryjewo nieruchomości 

gruntowej -  na której znajduje się przepompownia ścieków położona w miejscowości 

Ryjewo.  

16. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

17. Interpelacje i zapytania radnych.  

18. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

19. Wolne wnioski i informacje.  

20. Zakończenie obrad.  

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej XIV sesji Rady Gminy Ryjewo.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Kazimierz Zima poinformował, że protokół z XIV  sesji                     

z dnia 17 lutego 2016 r. wyłożony był  do wglądu w Urzędzie Gminy w Ryjewie oraz 

opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej. Przewodniczący Rady zapytał czy są 
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uwagi do protokołu. Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania.  Rada Gminy Ryjewo 

przyjęła jednogłośnie protokół  z XIV  sesji Rady Gminy z dnia 17 lutego 2016 r. 

 

Ad.4. Przedstawienie informacji z działalności Powiślańskiej Lokalnej Grupy Działania 

w roku poprzednim. 

 

Pan Mirosław Plakwicz: W roku 2015 zostały zakończone i rozliczone wszystkie projekty 

finansowane przez PLGD w ramach poprzedniego finansowania z PROW. Przeprowadzone 

zostały w ubiegłym roku dwie kontrole z Urzędu Marszałkowskiego, które zakończyły się 

pomyślnie. W roku poprzednim pracowaliśmy nad stworzeniem strategii rozwoju. Wiązało 

się to z koniecznością przeprowadzenia szeregu spotkań z mieszkańcami naszego powiatu. Na 

terenie gminy Ryjewo odbyły się dwa spotkania z mieszkańcami w tym jedno spotkanie w 

domu pomocy społecznej, gdzie pytaliśmy, czego brakuje w powiecie w ramach pomocy 

społecznej. Opracowana strategia jest dostępna na naszej stronie internetowej 

www.powislanskalgd.pl, więc można się z nią zapoznać. Zgłaszają się już do nas mieszkańcy, 

którzy chcą pozyskać dofinansowanie na różne działania, jednakże na chwilę obecną Urząd 

Marszałkowski nie przyznał jeszcze środków. Wiemy, że z uwagi na okrojony budżet nie 

wszystkie LGD otrzymają w tym roku środki z Urzędu Marszałkowskiego. Mamy nadzieję, 

że na koniec miesiąca kwietnia będziemy wiedzieć, czy te środki otrzymamy czy nie i wtedy 

będziemy mogli rozpocząć nabór wniosków.  

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia ,,Strategii 

Rozwoju Gminy Ryjewo na lata 2016 – 2023”. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 
W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ Nr XV/91/16 w sprawie zatwierdzenia i 

przyjęcia do wdrożenia ,,Strategii Rozwoju Gminy Ryjewo na lata 2016 – 2023”. Uchwała 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania  zmian  w  treści  Uchwały  Nr XL/274/10  

Rady Gminy Ryjewo z dnia 24 lutego 2010 r.  w  sprawie  uchwalenia  Statutu  

Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej w Ryjewie. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/92/16 w sprawie dokonania  

zmian  w  treści  Uchwały  Nr XL/274/10  Rady Gminy Ryjewo z dnia 24 lutego 2010 r.  w  

sprawie  uchwalenia  Statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej w Ryjewie. Uchwała 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr VII/43/15 Rady Gminy Ryjewo z 
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dnia 27 maja 2015r. w sprawie zatwierdzenia Regulaminu udzielania dofinansowania do 

prac związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu nieruchomości 

położonych na obszarze Gminy Ryjewo ze środków pochodzących z dotacji 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Gdańsku z 

udziałem środków udostępnionych przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej. 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/93/16 w sprawie zmiany 

Uchwały nr VII/43/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 27 maja 2015r. w sprawie zatwierdzenia 

Regulaminu udzielania dofinansowania do prac związanych z usuwaniem wyrobów 

zawierających azbest z terenu nieruchomości położonych na obszarze Gminy Ryjewo ze 

środków pochodzących z dotacji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Gdańsku z udziałem środków udostępnionych przez Narodowy 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu. 

 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIV/89/16 z dnia 17 lutego 2016r.                  

w sprawie określenia  kryteriów obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do 

pierwszej klasy gimnazjum oraz gimnazjum z oddziałami sportowymi dla którego 

organem prowadzącym jest Gmina Ryjewo dla kandydatów zamieszkałych poza 

obwodem wybranego gimnazjum, określenia dokumentów niezbędnych do 

potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznania liczby punktów każdemu 

kryterium. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12 , przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/94/16 w sprawie  zmiany 

Uchwały Nr XIV/89/16 z dnia 17 lutego 2016r. w sprawie określenia  kryteriów 

obowiązujących w postępowaniu rekrutacyjnym do pierwszej klasy gimnazjum oraz 

gimnazjum z oddziałami sportowymi dla którego organem prowadzącym jest Gmina Ryjewo 

dla kandydatów zamieszkałych poza obwodem wybranego gimnazjum, określenia 

dokumentów niezbędnych do potwierdzenia spełniania kryteriów oraz przyznania liczby 

punktów każdemu kryterium. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia Porozumienia Międzygminnego pomiędzy 

Miastem i Gminą Prabuty, a Gminą Ryjewo w sprawie określenia wzajemnych 

zobowiązań Miasta i Gminy Prabuty i Gminy Ryjewo w sprawie realizacji zadania pn. 

"Przebudowa drogi gminnej Trzciano - Laskowice". 
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Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/95/16 w sprawie  zawarcia 

Porozumienia Międzygminnego pomiędzy Miastem i Gminą Prabuty, a Gminą Ryjewo w 

sprawie określenia wzajemnych zobowiązań Miasta i Gminy Prabuty i Gminy Ryjewo w 

sprawie realizacji zadania pn. "Przebudowa drogi gminnej Trzciano - Laskowice". Uchwała 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli na zawarcie przez Gminę Ryjewo 

porozumienia o partnerstwie z Gminą Kwidzyn, Miastem i Gminą Prabuty oraz                         

z Miastem Kwidzyn w celu przygotowania i wspólnej realizacji projektu pn. „Pomorskie 

Szlaki Kajakowe – Liwą w nieznane”. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/96/16 w sprawie wyrażenia 

woli na zawarcie przez Gminę Ryjewo porozumienia o partnerstwie z Gminą Kwidzyn, 

Miastem i Gminą Prabuty oraz z Miastem Kwidzyn w celu przygotowania i wspólnej 

realizacji projektu pn. „Pomorskie Szlaki Kajakowe – Liwą w nieznane”. Uchwała stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie przez Gminę Ryjewo 

udziałów w Spółce „Zdrowie” Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą przy 

ul. Hallera w Kwidzynie. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/97/16 w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie przez Gminę Ryjewo udziałów w Spółce „Zdrowie” Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością z siedzibą przy ul. Hallera w Kwidzynie. Uchwała stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

 

Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo 

z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 
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W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/98/16 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XIII/84/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 28 grudnia 2015 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu gminy na rok 2016. Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z 

dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Ryjewo na lata 2015 – 2024.   

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/99/16 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr III/16/14 Rady Gminy Ryjewo z dnia 29 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Ryjewo na lata 2015 – 2024. Uchwała stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XII/65/15 Rady Gminy Ryjewo z 

dnia 26 listopada 2015r. w sprawie zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia Planu 

gospodarki niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 2020 roku 

 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/100/16 w sprawie zmiany 

Uchwały nr XII/65/15 Rady Gminy Ryjewo z dnia 26 listopada 2015r. w sprawie 

zatwierdzenia i przyjęcia do wdrożenia Planu gospodarki niskoemisyjnej Gminy Ryjewo do 

2020 roku. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie nieodpłatnego nabycia przez Gminę Ryjewo 

nieruchomości gruntowej -  na której znajduje się przepompownia ścieków położona w 

miejscowości Ryjewo.  
 

Projekt uchwały odczytał Pan Sławomir Słupczyński  – Wójt Gminy. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z pytaniem do radnych o ewentualne uwagi i pytania. 

Wobec braku uwag przystąpiono do głosowania. 

 

W głosowaniu udział wzięło  12  radnych. W  głosowaniu jednogłośnie  (za– 12, przeciw –0, 

wstrzymało się – 0) Rada Gminy  podjęła UCHWAŁĘ  Nr XV/100/16 w sprawie 

nieodpłatnego nabycia przez Gminę Ryjewo nieruchomości gruntowej -  na której znajduje się 

przepompownia ścieków położona w miejscowości Ryjewo. Uchwała stanowi załącznik nr 14 
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do protokołu. 

 

Ad.16. Informacja Wójta z działalności w okresie między sesjami.  

18.02. – uczestniczyłem w spotkaniu z dyrektorem Energa Oświetlenie w sprawie podpisania 

kompleksowej umowy na konserwacje i dostarczenie energii do lamp oświetleniowych; 

1.03. – brałem udział w uroczystych obchodach Dnia Żołnierzy Wyklętych  w Marezie                   

i w Kwidzynie. Tego dnia odbyło się również spotkanie w sprawie planowanej inwestycji                 

w Mątkach polegającej na budowie zakładu przetwarzania frakcji biodegradowalnej                       

i opakowań; 

02.03. – na terenie Kwidzyńskiego Parku odbyło się spotkanie przedstawicieli samorządów 

Powiatu Kwidzyńskiego, dyrektorów gimnazjów i przedstawicieli Lacroix  w sprawie 

zorganizowania zajęć dla młodzieży gimnazjalnej promujących przedmioty techniczne.                   

W tym dniu spotkałem się również ze starostą i vice starostą powiatu kwidzyńskiego w celu 

omówienia zamierzeń inwestycyjnych Starostwa na terenie Gminy Ryjewo; 

03.03. – Zarząd Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej                 

w Gdańsku zorganizował seminarium dla samorządów Województwa Pomorskiego pod 

tytułem: Porozumienie burmistrzów – polityka dla zrównoważonej gospodarki energetycznej 

na szczeblu lokalnym; 

06.03. – uczestniczyłem w uroczystych obchodach Dnia Kobiet w Sołectwie w Trzcianie; 

07.03.2016 – odbyło się robocze spotkanie w Gminie Prabuty w sprawie złożenia wniosku na 

dofinansowanie budowy drogi Trzciano-Laskowice; 

08.03.2016 – Sołectwo Straszewo wspólnie ze Szkołą Podstawową w Straszewie 

zorganizowało uroczystości związane z obchodami Dnia Kobiet; 

09.03. – Odbyłem spotkanie z przewoźnikiem dowożącym dzieci do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno - Wychowawczego w Barcicach; 

11.03. – W Kwidzynie uczestniczyłem w otwarciu wyremontowanego Ośrodka Terapii                     

i Rehabilitacji dla dzieci. Tego dnia w Gminnym Ośrodku Kultury odbył się koncert Pana 

Edwarda Hulewicz w związku z obchodami Dnia Kobiet; 

14.03. - Dostarczyłem uzupełnianie do wniosku na termomodernizację budynku użyteczności 

publicznej w Gminie Ryjewo. Niestety jeden z budynków, budynek Ośrodka Zdrowia                     

w Ryjewie nie został zakwalifikowany do projektu; 

15.03. – W Urzędzie Marszałkowskim w Gdańsku odbyło się spotkanie z przedstawicielami 

RIO na którym omawiane były kontrole przeprowadzane przez Izbę; 

16.03.– Wraz z pracownikami referatu komunalnego i oczyszczalni ścieków odwiedziliśmy 

firmę Instal-Compact zajmująca się produkcją tłoczni. Miało to związek z działaniami 

mającym na celu modernizację oczyszczalni ścieków w Mątowskich Pastwiskach; 

17.03. – Spotkanie z dyrektorem Energa-Oświetlenie w sprawie planowanych inwestycji                 

i dowieszeń lamp na terenie Gminy Ryjewo. W urzędzie miasta w Kwidzynie odbyło się 

spotkanie wójtów i burmistrzów powiatu kwidzyńskiego w sprawie przystąpienia do projektu 

budowy spalarni śmieci w Szadółkach. Tego dnia w Jarzębinie odbyło się zebranie wiejskie; 

18.03. – uczestniczyłem w XXI Festiwalu Piosenki Najmłodszych. Tego dnia odbyły się 

również Targi Edukacyjne i Targi Pracy, na których swoją bogatą i różnorodną ofertę 

edukacyjną zaprezentowały wszystkie szkoły Powiatu Kwidzyńskiego. W tym dniu                 

w Straszewie odbyło się zebranie wiejskie; 

21.03.– w Sadlinkach odbyło się spotkanie w sprawię planów transportowych dla gmin, po 

których ogłoszone zostały konsultację społeczne opracowanego dla Gminy Ryjewo planu. 

Tego dnia odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa; 

23.03. – uczestniczyłem w walnym posiedzeniu PLGD. Tego dnia odbyło się również 

posiedzenie Komisji Budżetu i Komisji Edukacji.    
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Ad.17./18. Interpelacje i zapytania radnych./ Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych.  

 

Radny Piotr Kurach: Z uwagi na fakt, iż są na sesji obecni sołtysi z górnego terenu mógłby 

Pan Wójt przybliżyć przebieg spotkania z inwestorem planującym budowę zakładu 

przetwarzania frakcji biodegradowalnej i opakowań w miejscowości Mątki? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Do spotkania z inwestorem doszło z uwagi na protest jaki 

złożyli mieszkańcy, już po ustawowym terminie. Protest ten podpisało 150 mieszkańców. 

Według mnie wynika on z dwóch powodów. Pierwszy to niewiedza co do charakteru 

inwestycji, która ma w tym miejscu powstać a druga to kontrowersyjna osoba potencjalnego 

inwestora. Zorganizowaliśmy spotkanie, bo przekazaliśmy ten protest do inwestora jak 

również do Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. RDOŚ w swojej opinii ustosunkuje 

się do zarzutów zawartych w tym proteście i wskaże czy faktycznie inwestycja będzie miała 

wpływ na oddziaływanie na środowisko czy nie. Jeżeli decyzja RDOŚ będzie pozytywna to 

zorganizujemy spotkanie mieszkańców z inwestorem, który będzie mógł przedstawić na czym 

tak naprawdę ma ta inwestycja polegać.  Chcemy zorganizować również wizytę w podobnym 

zakładzie. Podczas spotkania rozmawialiśmy również z inwestorem o tym, że w przypadku 

powstania tej inwestycji zobowiązuję się on w miejscowości Mątki wyremontować drogę 

gminną. Jest to droga  gruntowa, a ma zostać utwardzona płytami typu yomba. Podobnie ma 

zostać wykonana droga gminna w Klecewku i w Pułkowicach od drogi powiatowej w stronę 

Nowej Wsi. Również droga prowadząca do miejsca inwestycji ma zostać wyremontowana. 

Jeżeli, według RDOŚ inwestycja będzie negatywnie oddziaływać na środowisko to my nie 

wydamy zgody na tą inwestycję, jeżeli natomiast decyzja RDOŚ będzie pozytywna, to nie 

widzimy powodu dla którego ta inwestycja miałby nie powstać. Dobrze wiemy jakie są 

potrzeby gmina a każdy potencjalny inwestor to dodatkowe wpływy do budżetu.  

  

Radny Ryszard Patzwald: Co z remontem drogi śródpolnej w Jarzębinie? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Droga ta zostanie wyrównana. Nie ma szans na to, że 

wykonamy tam większy remont, bo mamy w planach remont w tej kadencji dwóch innych 

dróg na terenie naszej gminy. Uważam, że w chwili obecnej nie ma sensu tej drogi 

wyrównywać, bo jest jeszcze zbyt mokro. Jeżeli tylko pogoda się poprawi, to na pewno ją 

wyrównamy.  

  

Radna Emilia Ostrowska – Cendrowska: Co z drogą wojewódzką z Benowa w kierunku 

wały, chodzi w szczególności o pobocze i  sąsiadującą z nią drogą gminną, która jest 

zniszczona. Czy coś zostało ustalone? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Po interwencji Pani oraz radnego z Rudnik wystosowaliśmy 

pismo do posterunku Policji, który prowadzi postępowanie w sprawie notorycznego 

zanieczyszczania tej drogi przez jednego z gospodarzy. Jeżeli chodzi o naszą drogę to będzie 

ją trzeba utwardzić i też to wykonany jak tylko pogoda będzie lepsza. Zaznaczę, że remont tej 

drogi nie obciąży funduszu sołeckiego wsi, bo najzwyczajniej w świecie tych środków z 
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funduszu by na to nie wystarczyło. Wysłaliśmy to pismo również do ZDW, które niestety 

zrzuciły to także  na Policję.  

 

Radny Marek Górecki: Czy coś wiadomo na temat salonu gier w Ryjewie? 

 

Pan Sławomir Słuczyński: Poprosiłem radcę prawnego o przygotowanie przepisów 

dotyczących tej sytuacji i między innymi bliskiej lokalizacji ze szkołą.  Niestety nie ma 

takiego przepisu, który by zabraniał na taka lokalizację. Jest wyrok sadu, który nie zakazuje 

usytuowania takiego salonu w sąsiedztwie szkoły. Zarówno ja jak i Państwo nie jesteśmy  

wstanie nic z tym zrobić. Jeżeli będą się w tym miejscu dziać jakieś niebezpieczne sytuacje to 

wspólnie z Kierownikiem Posterunku Policji będziemy interweniować.   

 

Ad.19. Wolne wnioski i informacje.  

 

Pan Franciszek Kwella: Co w gminie Ryjewo daje karta dużej rodziny? 

 

Pan Sławomir Słupczyński: Wiadomo, że karta dużej rodziny daje mieszkańcom jakieś 

profity w momencie gdy mieszkają oni w mieście, bo mają takie możliwości. My długo 

zastanawialiśmy się w jaki sposób pomoc wielodzietnym rodzinom, dlatego podjęliśmy 

uchwałę, w której ustaliliśmy, że rodzina w której urodzi się trzecie i kolejne dziecko otrzyma 

jednorazowy dodatek w kwocie tysiąca złotych.  

 

Pani Dorota Cipkowska: Od dnia 1 kwietnia będzie można zapoznać się z planem 

zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego dla gminy Ryjewo na lata 

2016-2026. Ewentualne  uwagi i sugestie można  wnosić w terminie 21 dni do urzędu gminy.  

 

Ad.20. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania tematyki obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XV 

sesji Rady Gminy Ryjewo. 

 

Przewodniczący Rady  

Kazimierz Zima 

 

 


